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Radny Dominik Szustakiewicz
(imie i nazwisko)

S-E-SJ-A-
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

wdniu 23.01.2019r.

Proszę o odpowiedź W sprawie:

Pisma mieszkańców ul. Dobrawy, jakie wpłynęło do Przewodniczącej Zarządu Osiedla

Piastów i skierowane zostalo również do Urzędu Miasta.

Ze względu na fatalny stan nawierzchni drogi gruntowej, prosze w imieniu mieszkańców

ul. Dobrawy o jak najszybsze uzupełnienie ubytków w nawierzchni oraz rozwiązanie problemu

dzikiego wysypiska śmieci, gruzu i asfaltu powstającego na tejże ulicy.

Proszę o pozytywne rozpatrzenie prośby mieszkańców ul. Dobrawy i udzielenie

odpowiedzi, jakijest realny termin wykonania inwestycji.
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